
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-586 (2022-000143)

Datum indiening:

Onderwerp:

Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe)

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding

Op donderdag 30 december woedde er een korte maar hevige brand in de sporthal aan het 
Auditorium in Westeraam in Elst. Een gitzwarte rookwolk was zichtbaar in de wijde 
omgeving. Er werd al snel een verband gelegd met vuurwerk dat is afgestoken door 
jongeren. De BOB fractie heeft vernomen dat de oorzaak van de brand te maken heeft met 
de ontkoppeling van zonnepanelen op het dak. Hierbij zouden ook giftige gassen zijn 
vrijgekomen. 

Tot op heden hebben wij geen berichtgeving ontvangen van het college. Wel hebben we uit 
de Gelderlander van 4 januari 2022 moeten vernemen dat de schade enorm is en dat 
scholen vrezen voor het gebruik van de hal voor het bewegingsonderwijs. En dat terwijl er 
onder andere door het afblazen van de Opblaashal bij HCOB al sprake was van 
ruimtegebrek.

Onze vragen:
 

1. Heeft het college al zicht op de oorzaken van de ontstane brand?
2. Op welke manier zijn wijkbewoners in de directe omgeving door de gemeente 

geïnformeerd, bijvoorbeeld over het sluiten van deuren en ramen tijdens de brand?
3. Is de alarminstallatie benut tijdens de brand?
4. Wie is verantwoordelijk voor de schade die is ontstaan?
5. Waarom informeert het college de raad niet direct in zo’n ernstige situatie met 

mogelijke gevolgen voor de volksgezondheid en de leefbaarheid in de dorpen? En 
over de financiële consequenties van de brand?

6. Hoe gaat het college de raad beter informeren over de vervolgstappen zodat er beter 
mee gedacht kan worden met zowel de scholen maar ook met verenigingen die 
gebruik maken van de sporthal?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe)


